
SRFL Verksamhetsberättelse 2023 
 
Målsättningen med klubben när den bildades 2017 var att Svenska Rasklubben för Finsk 
Lapphund, SRFL, skulle bli en samlingspunkt för ägare och intresserade av den Finska 
Lapphunden och att medlemmarna skulle känna ett värde i att tillhöra SRFL. Rasklubben 
ingår som medlemsorganisation i specialklubben Svenska Lapphundsklubben. 
 
Styrelsen före årsmötet 2023 
 
Ordförande;  Eva Anderson 
Vice ordförande;  Maud Vennberg 
Kassör;   Anna Ericsson 
Sekreterare;   Emma Ögren Johansson 
Ledamöter;   Maria Alvehed 

Maria Nilsson 
Ann- Charlotte Beckman 

Suppleanter;  Mari Sjölund 
Maud Devall 

 
Styrelsen efter årsmötet 2023 
 
Ordförande;   Emma Ögren Johansson 
Vice ordförande;  Henrietta Thernell 
Kassör;   Anna Ericsson 
Sekreterare;   Victoria Wikström 
Ledamöter;   Maria Alvehed 

Dorothea Ledinek 
Ann- Charlotte Beckman 

Suppleanter;  Maud Devall 
Jenny Andersson-Mård 
Jessica Pettersson 

 
Revisorer före årsmötet 2023: 
Revisor;   Olle Bernadtz 
Revisor;  Laila Eliasson  
Suppleant;  Teresa Lejenäs 

 
Revisorer efter årsmötet 2023: 
Revisor;  Olle Bernadtz  
Revisor;  Laila Eliasson  
Suppleant;  Johanna Levin 
 
Övriga positioner 
 
Avelskommitté (AK) före årsmötet 2023: 
Sammankallande; Maria Alvehed 
Medlem;  Mikaela Kallitta 
Medlem;  Lovisa Fracke 

 
Avelskommittén efter årsmötet 2023 
Sammankallande; Maria Alvehed 
Medlem;  Mikaela Kallitta 
Medlem;  Lovisa Fracke 
Medlem;  Maud Vennberg 



Tävlingskommittén före årsmötet 2023: 
Sammankallande; Maria Alvehed 
Medlem;  Jenny Andersson-Mård 
Medlem;  Maria Nilsson 
Medlem;  Annie Gottfriedson 
Medlem;  Stina Lifvergren 
 

 
Tävlingskommittén efter årsmötet 2023 
Sammankallande; Jenny Andersson-Mård 
Medlem;  Annie Gottfriedson 
Medlem;  Stina Lifvergren 
 
Avelskommitténs Verksamhetsberättelse 2023 

Vi har under året haft 5 telefonmöten (konferens) Där samtalen har varit goda och 
energigivande. Samt där vi enade har gjort upp plan på arbetsfördelningar inför de jobb som 
kommit in från SRFL’s styrelse. 

Vi har även stöttat våra medlemmar, både uppfödare och valpköpare. Vi har bistått 
uppfödare med kombinationsinformation vad gäller hälsa i tänkta parningskombinationer. 

Vi har uppdaterat The Breed Archive vad gäller hälsoinformation. 

Vi har deltagit  på möten i SLKs AK’s regi. 

Vi har uppdaterat sjukdomsenkäten med förtydligande och godkännande. Ansökt om 
godkännande från Finland att till dom skicka i tredje part till finska ak-och dess sjukdomslista. 
Alltså med godkännande av ägare att via oss (vi hjälper ägaren) skicka in till Finland. 

Vi har på uppdraget av uppfödare i södra Sverige lyft frågan och önskemålet om samma 
regelverk runt DM-frågan som Finland har, till vår styrelse och det har utmynnat i två 
rasmöten om frågan, dock ett under året 2023. Till detta möte skickades inbjudan till alla 
medlemmar för att skapa större kraft bakom önskemålet och att få en så tydlig bild som 
möjligt varför och hur många det är som önskar inför samma regler. Detta är ett fortsatt 
arbete och ämne som kommer tas på ytterligare ett rasmöte februari 2024. 

Vi har anordnat en föreläsning, BPH-500 ananlysen under 2023. En mycket intressant och 
trevlig föreläsning. 

Vi har skapat hanhundsannons och dess anmälansblankett och varit delaktiga i 
publicerandet av dessa. 

Vi har med hjälp av styrelsen SRFL, uppdaterat hemsidan och fliken avel och hälsa. Tack 
2023, SRFL och alla medlemmar från oss i AK-Finsk Lapphund. 

Tävlingskommitténs Verksamhetsberättelse 2023 

 
Vi tävlingskommittén vill börja med att tacka för ett härligt tävlingsår. Utan alla duktiga 
medlemmar som tar sig ut inom olika tävlingssammanhang runt om i landet, skulle vi i TK 
inte ha någonting att göra.  
 
Tävlingsåret 2023 blev andra året utan restriktioner till följd av covid-19. Det har varit ett år 
som rullat på utan några större bekymmer. Vi är tre personer som tillsammans arbetat med 
de olika grenarna inom Svenska Rasklubben Finsk Lapphunds tävlan om årets hund.  



Det har varit ett intensivt år, inte minst på utställningssidan, där antalet anmälda hundar på 
många utställningar nått rekordnivåer.  
 
Under året har vi arbetat med de olika tävlingsgrenarna, svarat på medlemmars mail, 
uppdaterat hemsidan löpande med utställningsresultaten och efter årets slut sammanställt 
resultat vi fått inskickade från våra duktiga tävlande medlemmar.  
 
Under året erhöll vi glädjande rapporter från Viltspårs-SM, som anordnades av Svenska 
Lapphundsklubben, att flera finska lapphundar blev godkända på anlagsprovet för viltspår. 
Tävlingskommittén kan även glädjande meddela att vi under år 2023 även fått det första 
ekipaget som uppnått Allround Guld vid sammanställningen av årets hundar. Och sist men 
inte minst. På utställning, har många av våra medlemmar valt att visa upp sina härliga 
veteraner och har dessutom gjort det med bravur. Det ser vi återigen tydligt på årets 
topplista. Det är kul att se att vår underbara ras håller långt upp i åldrarna. Tre av våra 
svenska veteraner, tog sina sista internationella cert (CACIB-V) och innehar nu de numer 
den ärade titeln internationell veteranchampion (*C.I.B-V). Imponerande! Vi hoppas att detta 
kan inspirera flera att tävla med sina hundar under nästkommande år. 

 
• Vi har ej haft några möten, då vi som sitter i nuvarande TK ej är nya och vet vad som ska 
göras under året. Dock har vi kommunicerat fortlöpande via chattgrupp på Facebook. 

 
• Vi har via rasklubbens sociala medier, hemsida och via tidningen påmint våra medlemmar 
om att skicka in resultat för år 2023 och vilka datum som är aktuella. Sammankallande gick 
även ut i facebookgrupper för finsk lapphund och påminde tävlande ekipage om att skicka in 
sina resultat. 

 
• Kontinuerlig kontakt med rasklubbens styrelse och en stående punkt på varje styrelsemöte 
för att rapportera vad som sker i tävlingskommittén. 
 
Medlemmar 
Rasklubben, SRFL, har vid årsskiftet 2023/2024: 
911 medlemmar varav 14 st familjemedlemmar och 4 st utlandsmedlemmar. 
 

 
Föreningens inre verksamhet 
Under 2023 har styrelsen haft 12 styrelsemöten varav ett konstituerande möte samt ett 
extrainsatt möte. 

 Vi har jobbat löpande med uppdatering av hemsida och Facebook sida. 
Vi har uppdaterat mycket av innehållet på hemsidan. 

 Vi har gett vårt godkännande till utställningsdomare som velat utbilda sig på rasen. 

 Vi har jobbat mycket kring frågan hälsodata och uppdaterat vår enkät 
Sjukdomsanmälan där valet numera finns att informationen publiceras offentligt på 
The Breed Archive. Vi uppmanar även i sjukdomsanmälan att rapportera sin 
hälsodata till Finska Lapphundsklubben. 

 Vi har tillsammans med AK startat en hanhundsannons på vår hemsida. 

 Vi har plockat bort en del mailadresser som inte använts för mer tydlighet. 

 Vi har uppdaterat SLKs kalender. 

 Vi har haft Rasklubbsmöten ihop med SLK, SRLV samt SRSL 

 Vi har besvarat mailfrågor från medlemmar 
 
 

 

 



Föreningens yttre verksamhet 
Tidningen Lapphunden utkommer med 4 nummer per år. 
Välkomstbrev skickas ut till nya medlemmar. 

 Vi har hållt en BPH föreläsning - 500 analys för alla medlemmar, där diskuterades 
även DM. 

 Vi har visat upp vår ras under My dog och Stockholmsmässan. 

 Vi har ansvarat för markarbetet samt utförandet på plats under Rasspecialen i 
Sundsvall. 

 Vi har bjudit in våra medlemmar till diverse föreläsningar anordnade av SKK. 

 Vi har marknadsfört träffar och aktiviteter som medlemmar och SLK arrangerat. 
Vi har arrangerat ett RAS-möte. 

 

Ekonomi 
Vi har använt oss av Fortnox digitala bokförings och redovisningstjänster, vilket har bidragit 
till vissa kostnader. Vi har sedan tidigare en klubbförsäkring för SRFL hos SKK. Nytecknande 
sker den 1 juli varje år. 
Reseersättning har utgått.  
SRFL har intäkter från medlemskap 80 kr/medlem, resterande 220 kr tillfaller SLK. 
 

 
Slutord 
Vi har under året jobbat på att få till en bra struktur i styrelsen, och genom våra kanaler 
försökt nå ut till medlemmar för att få inputs på vad medlemmarna vill att klubben ska jobba 
med. Vi har jobbat mycket med att se till att hemsidan innehåller bra och uppdaterad 
information, samt att vår Facebooksida ska vara levande. Vi har även jobbat med att se över 
arbetsbeskrivningar, policys med mera. Detta är något kommande styrelse kommer att 
fortsätta jobba med. Vi ser fram emot ett aktivt 2024 tillsammans med våra medlemmar. 
 

 

………………………………………... 
Emma Ögren Johansson, ordförande  
 
 
………………………………………… 
Henrietta Thernell, vice ordförande 

 

………………………………………… 
Victoria Wikström, sekreterare  
 
 
…………………………………………. 
Anna Ericsson, kassör 

 

 
…………………………………………. 
Maria Alvehed, ledamot  
 

 
………………………………………… 
Ann-Charlotte Beckman, ledamot 
 



 

 
………………………………………… 
Dorothea Ledinek, ledamot 
 
 
………………………………………… 
Maud Devall, suppleant 
 
 
………………………………………… 
Jenny Andersson-Mård 

 

………………………………………… 
Jessica Pettersson 
 


